
Past Simple – czas przeszły dokonany, czynności skończone, zrobione  
                        (Ktoś coś zrobił.) 
 
Określenia czasu=wyrazy podpowiadajace: → (na końcu zdania) 

 
yesterday(wczoraj)  

 

last …week/month,Monday etc. (ostatniego, ubiegłego…tygodnia/miesiąca,poniedziałku) 

 
2days,a week etc…ago (dwa dni,tydzień…. temu) 

 
 

Twierdzenia:    Osoba + czasownik 2 forma lub czasownik + ED+ r.z 

                           
               WYJĄTKI: 1. dance + D = danced 
              2. study + IED = studied 
 
                         3.stop + PED = stopped 

 
     Np. (Ty poszedłeś do kina wczoraj.)      You  went  to the ciemna yesterday.              

  go-went                
               

                (Ona zagrała w tenisa w ubiegłym tygodniu.)      She    played     tennis last week.                  
                

play-played 

              

Przeczenia:    Osoba + didn’t + czasownik 1 FORMA!!! + r.z 
         (czyli forma podstawowa=bezokolicznik) 
 

       Np.   You     didn’t     go     to the ciemna yesterday. 
 

      She     didn’t    play    tennis last week.                  
 

 

Pytania:  Did + osoba + czasownik 1 FORMA!!! + r.z? 
     (czyli forma podstawowa=bezokolicznik) 

    
                                                     Krótkie odp:     Yes, osoba did. 
                       No, osoba didn’t. 



 
            Np.    Did    you      go     to the ciemna yesterday?  Yes, I did./No, I didn’t. 
                             
                             Did     she     play    tennis last week?  Yes, she did. No, she didn’t. 
 

 
 
 


